
 
 

Datum: 3 maart 2023 

Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 39 van het Reglement van Orde 

Aan: Het college van burgemeester en wethouders 

Over: Stijging tarieven Kunstbus 

 

Geacht college, 

 

Met ingang van dit schooljaar zijn de tarieven voor de Kunstbus flink gestegen. In 2021/2022 werden de 

volgende tarieven genanteerd: 

 

00 - 20 personen: 112,71 

21 - 35 personen: 152,60 

35 - 60 personen: 180,31 

51 - 62 personen: 219,75 

63 - 82 personen: 319,37 

 

In 2022/2023 zijn de tarieven als volgt: 

 

20-persoons touringcar  € 265 

50-persoons touringcar  € 295 

62-persoons touringcar  € 335 

66-persoons touringcar  € 425 

90-persoons touringcar  € 525 

 

Dit gaat min of meer om een verdubbeling. Als reden noemt de organisatie van de Kunstbus de gestegen 

personeelskosten en de stijgende vaste lasten (bijvoorbeeld energieprijzen). Hierdoor is de subsidie van de 

gemeente niet meer toereikend. Diverse organisaties die gebruik maken van de kunstbus, kunnen dit hierdoor 

minder vaak doen. 

 

Deze ontwikkeling baart de SP zorgen. De Kunstbus wordt met uitzondering van de periode 2012-2016 sinds 

2008 ingezet om kinderen laagdrempelig in contact te brengen met cultuur. Jaarlijks maken duizenden 

kinderen daar gebruik van. Dat de Kunstbus om financiële redenen minder rijdt, betekent dat minder 

kinderen in contact komen met cultuur. Kindcentrum TOON in Neerbosch-Oost maakte in een nieuwsbrief 

naar ouders al bekend minder gebruik te kunnen maken van de Kunstbus, en vraagt ouders hun kinderen 

zelf naar excursies te brengen. 

 

Dat brengt de SP-fractie tot de volgende vragen 

1. Is het college op de hoogte van de stijging van de tarieven van de Kunstbus? 

2. Kloppen de genoemde redenen voor de tariefstijging, of zijn er nog andere redenen? 

3. Hoeveel rijdt de Kunstbus dit schooljaar minder dan in dezelfde periode vorig schooljaar 

(september t/m februari)? 

4. Deelt het college de zorgen van de SP dat door de hogere tarieven minder kinderen in contactt 

zullen komen met cultuur in Nijmegen? 

5. Is het college het eens met de SP dat we op deze wijze de Kunstbus de nek omdraaien? 

6. Is het college bereid om de subsidie voor de Kunstbus zo te verhogen, dat de tarieven weer 

gehalveerd kunnen worden? Zo nee, waarom niet? 



 
 

 

Met een vriendelijke groet, 

 

Namens de SP-fractie 

 

Hans van Hooft  Yurre Wieken 

 

 

 

 

 


